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                                                          ZAPISNIK 

SA  23. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

23. sjednica VMO Bulevard održana je 28.10.2021.g. s početkom u 17:00 
sati u prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 14. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darinko Papić, predsjednik 
- Darko Brusić, potpredsjednik,  
- Mirjana Banić članica, 
- Henriet Bilandžić, članica, 
- Virna Škoda-Šaprić, članica, 
- Marjan Srdoč, tajnik. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Razmatranje postojećeg stanja realizacije i prijedlog buduće relizacije 

Programa rada VMO Bulevard. 
2.  Usvajanje dopune Programa rada Vijeća MO Bulevard u 2021.godini  
3.  Razno. 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
Predsjednik VMO Darinko Papić nakon detaljne elaboracije postojeće realizacije 
Programa rada VMO Bulevard za 2021.g. predložio je da se djelomično izmijeni 
program rada i to u potprogramu Ususret blagdanima na način da se zbog 
pandemije Civid-19 ne održi dio programa doček Djeda Božićnjaka, a da se održe 
dječje radionice unutar Dječjeg vrtića Bulevard i ukrašavanje bora na Trgu braće 
Mažuranića te da se u mjesecu prosincu putem Dječjeg vrtića Bulevard dodatno 
provede dopunska akcija hranjenja ptica putem i to izrade odgovarajućih hranilica i 
postavljanja hrane za što će se nabaviti potreban materijal. Također je predložio da 
se navedeni prijedlog potvrdi na sjednici u mjesecu studenome. 
Zaključak: 



• Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
 
 
AD 2 
Predsjednik Darinko Papić predložio je usvajanje dopune Programa rada 
Vijeća MO Bulevard u 2021.godini pod nazivom: „Spasimo knjigu“, nakon što je 
istu izložio. 
Zaključak: 
• Dopuna Programa rada Vijeća MO Bulevard u 2021.godini pod 
nazivom: „Spapsimo knjigu“ usvojena je jednoglasno.   
 
AD 3 
Predsjednik VMO Darinko Papić izvijestio je članove Vijeća da je tijekom 2021.g. 
primijećeno da je novi sustav postavljanja kontejnera za krupni otpad manjkav te 
da je prethodni bio učinkovitiji te da će se pratiti daljnji razvoj situacije i moguće 
predložiti promijenu postojećeg sustava.  
Također je izvjestio članove o postojećem stanju komunalne infrastrukture na 
području MO Bulevard i njezinom održavanju. 
Zaključak: 
• Članovi Vijeća su jednoglasno prihvatili izvješća bez dodatnih prijedloga 
 primjedbi. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20 sati. 
 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                        Predsjednik VMO 
VMO Bulevard                                                                     VMO Bulevard 
Marjan Srdoč                                                                       Darinko Papić 
 

 

 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


